
Skolebestyrelsesmøde den 16. december 2024: Referat 
 

Husk formøde for forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer kl. 16-17 i personalerummet. 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: kl. 17-19 

Referent:  

Deltagere: Karin, Carina, Theis, Trine, Mette, Lea, Sofie, Gustav, 

Frederikke, Pia, Lisbeth, Karsten, Charlotte 

Afbud: Steen 

Fraværende: Kathrina 

Dagsorden  Tid Referat 

1 Valg af ordstyrer (B) 

 

1 

min 

Mette 

2 Godkendelse af dagsorden (B) 

 

1 

min 

Godkendt 

3 Kommunikation mellem skole og 

hjem (D) 

 

Lea og Steen kommer med en 

opdatering efter møderne med 

trivselsforældre og lærere vedr. 

kommunikation mellem skole og hjem. 

Vi drøfter de næste skridt ift. 

processen og evt. udformning af 

principper.  

 

Se bilag med referat møde med 

trivselsforældre. 

 

30 

min 

Efter mødet med trivselsforældrene er det aftalt, at der 

nedsættes en arbejdsgruppe bestående af medlemmer fra 

skolebestyrelsen, en fra ledelsen samt to 

lærerrepræsentanter, der skal lave et oplæg til principper 

for kommunikation mellem skole og hjem og på Aula. Der 

skal udpeges et par lærere, som kan bidrage til gruppen.  

4 Kommunikation om 

langtidssygemeldinger og 

vikardækning (D) 

 

Jf. referatet fra møde med 

trivselsforældre kom det frem, at der 

er et ønske om at tydeliggøre 

kommunikation ved 

langtidssygemeldinger og 

vikardækning i den forbindelse. Kan vi 

vedtage nogle retningslinjer for hvad 

vi gør i de situationer, så der bliver 

taget hensyn til både børn, forældre 

og de pågældende medarbejdere? Vi 

tager en løs drøftelse. 

30 

min 

Det er et ønske fra trivselsforældremødet, at der er 

tydeligere kommunikation i forbindelse med langtids 

sygemeldinger og vikardækning. Både til forældre og 

elever. 

Det er enighed om at der skal udarbejdes nogle 

retningslinjer for kommunikationen. 

Ledelsen laver et udkast og præsenterer det på SB mødet i 

februar. 



 

5 Feriekalender 2025/2026 (B) 

 

10 

min 

Feriekalenderen blev godkendt. Redigeres og udsendes til 

personale og forældre.  

6 Meddelelser (O) 

 

- Elevrådet 
- Skolens ledelse 
- Medarbejderudvalget 
- SFO 
- Formand 

 

20 

min 

 

Elevrådet: 

Der har ikke været afholdt møder siden sidste SB møde. 

Elevrådet ønsker fortsat at arbejde videre med afholdelse af 

loppemarked og elevfester. 

  

 

Skolens leder: 

Slots og kulturstyrelsen har bevilliget kr. 70.000 til et 

læselyst forløb på Marstal skole målrettet 7. og 8. 

klassetrin. 

Økonomien ser fornuftig ud, og der forventes et lille 

overskud i 2024. Regnskabet er ikke lukket endnu. 

MED-udvalg: 

På det sidste MED-udvalgsmøde, blev der bl.a. drøftet 

fordele og ulemper i forhold til ansatte som ikke er bosat på 

Ærø.  

Der er valg til AMR i februar 2025. Mathilde genopstiller. 

 

SFO: 

I SFOen er der juletravlhed. Der har været afholdt 

julebanko, blevet bagt småkager, fremstillet julegaver og 

pynt. Torsdag den 19/12 er der store risengrødsspisning, 

hvor det også afsløres hvem af de voksne der har lavet den 

smukkeste, den sjoveste og den mest kreative julesok. 

Børnene skal stemme om det på demokratisk vis. Fredag 

ved samlingen til juleafslutningen vil SFOen afslører hvor 

lang den musetrappe de har lavet til et rekordforsøg til 

Børnenes rekord bog er blevet, der er sørget for 

pressedækning. 

 

Formanden: 

Ønsker at der i det kommende skoleår bliver en drøftelse i 

SB om lektiepolitik. 

7 Eventuelt (O) 

 

5 

min 

Intet 



 


